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kennis en kunde ingezet kan worden. Als dat de actuaris van nu beter
voorbereidt op de toekomst van morgen heb je het goed gedaan. Ook
zie ik kansen voor de toekomst als er meer, anders en breder ingezet
wordt op aanvullende (soft)skills, zoals: presenteren, verduidelijken of
leidinggeven. Ik ben ervan overtuigd als over deze onderwerpen breed
wordt gediscussieerd dat de beroepsgroep en opdrachtgevers daar dan
bij gebaat zijn.”

P L A T F O R M
De platformgedachte van het AG ziet hij als één van de belangrijkste
pijlers van de vereniging. “Dat je een platform biedt aan meerdere
specialisten is alleen maar kennis verrijkend. Via de kringen en de
commissies, maar ik zou ook zeker externen aan laten sluiten. Hoe
meer disciplines hoe meer invalshoeken en hoe meer je ervan en van
elkaar kan leren.”

D I P L O M A T I E K
Om nog even op het nieuwe pensioenstelsel terug te komen: “Dat is
wel een onderwerp dat de nodige diplomatie vergt. Het is een politiek
beladen onderwerp, maar juist daarom is onze beroepsgroep misschien
wel de aangewezen partij om zaken helder uiteen te zetten. We hoeven
geen mening door te drukken, maar we moeten ons wel inzetten om
de pros en cons helder te krijgen. En laat dat nou zijn waar wij goed in
zijn!” ■
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Het nieuwe pensioenstelsel ziet hij als een stap in

de goede richting. Maar wel een stap die om

vervolgstappen vraagt om tot verdere verfijning te

komen. Inhoudelijke stappen, én communicatieve

stappen. En dat is waar actuarieel professionals en

het AG een cruciale rol kunnen spelen, vindt hij.

De onderwerpen pensioen, Public Affairs en Public Relations (PA&PR)
vallen sinds deze zomer onder de bestuursportefeuille van Daan
Kleinloog, in het dagelijks leven werkzaam als partner bij Sprenkels &
Verschuren. Onderwerpen die hem als pensioenactuaris en ondernemer
op het lijf geschreven zijn. 

R I V M
“We moeten als AG meer bekendheid krijgen. Neem alleen al deze
coronaperiode en de prognoses van het RIVM. Het is toch jammer dat zij
niet automatisch bij ons hebben aangeklopt voor die prognoses en
risicoanalyses? Daar ligt een taak voor ons als beroepsgroep. Ik wil me
daarvoor inzetten. Het doel moet zijn dat wij een bekende en
vertrouwde partner zijn die je automatisch benadert om mee te
klankborden.”

M E E R  L E D E N
De ingezette licht dalende trend van het aantal leden van het AG is een
onderwerp dat Daan ook wil oppakken. “Ik wil dat weer terugbuigen.
Een trend hoeft immers niet lineair te blijven. We hebben als beroeps-
groep namelijk veel te bieden, maar dat is nog te onbekend. Hier ligt
volgens mij een mooie taak voor ons allen. Als we ons prachtige vak
meer promoten kunnen we het AG en de actuariële wereld ook meer
onder de aandacht van studenten en jonge professionals brengen. Als
we dit goed oppakken dan moet het lukken om binnen vijf jaar die
trend weer stijgend te laten zijn. Daar ga ik voor.”

P O L I T I E K
Het AG moet haar netwerk uitbreiden en inzetten om zichtbaar te zijn.
“Het scheelt dat het AG goede ingangen heeft bij diverse stakeholders”,
zegt hij. Als voorzitter van de AG-werkgroep AOW heeft hij ervaren hoe
het is om met een ministerie samen te werken. “Daaruit blijkt
bijvoorbeeld dat er behoefte bestaat aan onze aanvullende kennis.”

A L S  D A T  D E  A C T U A R I S  V A N  N U  B E T E R  
V O O R B E R E I D T  O P  D E  T O E K O M S T  V A N  

M O R G E N  H E B  J E  H E T  G O E D  G E D A A N

O P L E I D I N G E N
Vanuit zijn bestuurlijke rol bij het Actuarieel Instituut hebben de
diverse actuariële opleidingen uiteraard zijn aandacht. “Ikzelf heb een
heel goede en brede actuariële opleiding gehad. Ik kan me echter
voorstellen dat sommige vakken studenten kunnen afschrikken. Ik zou
daarover met collega’s en betrokkenen bij het AG en het AI, willen
nadenken hoe en of het anders opzetten en inrichten van de
opleidingen kan bijdragen aan de grotere en bredere instroom in de
diverse opleidingen. Bijvoorbeeld door de mogelijkheid te bieden om
eerder te kunnen kiezen voor een specialisatie. Maar ook door meer
aandacht in de opleidingen te geven aan andere werkvelden waar de

I N T E R V I E W  M E T  D A A N  K L E I N L O O G  
D O O R  F R A N K  T H O O F T

^ Ingrid Smeets (AZL):
“Tsja, wat doe je met de leaseauto? Ik gebruik hem nu
niet of nauwelijks voor mijn werk, maar wel privé. En
privé maak ik ook heel wat kilometers, dus hij staat in
ieder geval niet werkeloos op de oprit en brengt ons
ook regelmatig naar het buitenland voor korte
vakanties. Als we voor de lange termijn structureel
blijven thuiswerken en via videoverbindingen blijven
vergaderen met klanten is het natuurlijk wel de
moeite waard om die auto te heroverwegen en met de
werkgever misschien tot andere afspraken te komen.
Maar de luxe van een leaseauto is natuurlijk wel heel
prettig, ook privé!”

Wat doen we met de
leaseauto nu we allemaal
thuiswerken?

^ Wijnand Akkerman (Wagenplan):
“Vanuit de leasemaatschappij bekeken worden de
leaseauto’s fors minder gebruikt. Dit betekent dat er
door bedrijven nog meer gekeken wordt naar
alternatieve vervoersmiddelen zoals e-bikes, scooters,
openbaar vervoer en deelauto's. Onze klanten helpen
we om zakelijke mobiliteit opnieuw in te richten en te
helpen bij een toekomstbestendig mobiliteitsbeleid.
Dit doen we met oog  voor het milieu en de financiële
kant van de zaak.”
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